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ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών, κ. Θ. Λιβάνιο  

Θέμα: Προκήρυξη ΑΣΕΠ 1Κ/2024 για τη Δημοτική Αστυνομία. 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με πρόσφατη ανακοίνωση του ΑΣΕΠ, αναρτήθηκε στην ιστοσελίδα του πίνακας με 
εξακόσιους είκοσι τέσσερις (624) υποψηφίους/ες Πανεπιστημιακής Εκπαίδευσης (ΠΕ) για την 
πλήρωση με σειρά προτεραιότητας διακοσίων οχτώ (208) θέσεων στη Δημοτική Αστυνομία, οι 
οποίοι/ες καλούνται να υποβληθούν σε Υγειονομικές Εξετάσεις, σύμφωνα με τα οριζόμενα 
στην Προκήρυξη 1Κ/2024 (ΦΕΚ 8/22-02-2024 Τεύχος Προκηρύξεων ΑΣΕΠ). 
 
Ωστόσο, πολλοί υποψήφιοι διαμαρτύρονται ότι η διαδικασία που ακολουθείτε δεν είναι η σωστή. Και 
αυτό γιατί, σύμφωνα με τα οριζόμενα της σχετικής Προκήρυξης, μετά από την εξέταση των 
υποβληθεισών ενστάσεων, καταρτίζονται οι «ΟΡΙΣΤΙΚΟΙ ΠΙΝΑΚΕΣ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ» των υποψηφίων 
και στη συνέχεια προκειμένου να καταρτιστούν οι «ΠΙΝΑΚΕΣ ΔΙΟΡΙΣΤΕΩΝ» πραγματοποιούνται οι 
υγειονομικές εξετάσεις, σε αθλητικές και ψυχοτεχνικές δοκιμασίες κατά τα προβλεπόμενα στις παρ. 
1, 2γ, 3, 4 και 7 του άρθρου 9 του ν. 5003/2022 (Α’ 230). Σύμφωνα με υποψηφίους, το ζήτημα που 
έχει προκύψει είναι ότι ο ΑΣΕΠ ζητάει να πραγματοποιηθούν οι υγειονομικές εξετάσεις, χωρίς να 
έχει ολοκληρωθεί το στάδιο των ενστάσεων και να έχουν καταρτιστεί οι οριστικοί πίνακες. Δεν 
υπάρχουν πουθενά τα αποτελέσματα των ενστάσεων, όπως θα έπρεπε να είχε συμβεί πριν 
ανακοινωθεί η κατάρτιση των οριστικών πινάκων και ακολουθήσουν οι υγειονομικές εξετάσεις, βάση 
των οριζόμενων από το ΦΕΚ της προκήρυξης 1Κ/2024, με αποτέλεσμα υποψήφιοι να 
αναρωτιούνται για ποιόν λόγο συνέβη αυτή η εκτροπή από την προβλεπόμενη διαδικασία.  

 
Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 
 

1. Για ποιο λόγο ο ΑΣΕΠ ανακοίνωσε την ανάρτηση πίνακα, χωρίς να είναι ο οριστικός, με τον 
οποίο καλούνται οι υποψήφιοι να υποβληθούν σε υγειονομικές εξετάσεις, χωρίς να έχουν  
γίνει γνωστά τα αποτελέσματα των ενστάσεων;  

 

Αθήνα, 14 Απριλίου 2025 

                                                      Η ερωτώσα Βουλευτής     

  Χριστίνα Σταρακά 
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